
Dz-06.0021.17.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XVII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XVII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 8 października 2015 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

 

Posiedzenie sesji XVII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 19.40 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

Po otwarciu sesji Przewodniczący przywitał przybyłych na sesje mieszkańców. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Powiadomił,  

że w punktach 8, 9, 10, 15 porządku obrad procedowane będą projekty uchwał po  

autopoprawce czyli druki 139A, 140A, 141A, 146A. Przewodniczący Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa p. Marcin Kucharczyk poinformował, że komisja jako projektodawca wycofuje 

z porządku obrad projekt uchwały w sprawie wniosku o druk informacji dla osób starszych  

i samotnych w sprawie zagrożeń, druk nr 134. Przewodniczący obrad uwzględnił wniosek  

i wycofał w/w punkt z porządku obrad. Ponadto Przewodniczący poinformował, że wpłynęły do 

niego trzy wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad 

wnioskami: 

 

1. w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 147. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 16, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 5  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 15 

 

2. w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015, druk nr 148. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 16, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 5  



Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 16 

 

3. w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2016, druk nr 149. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 16, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 5  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 17 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XVI, 

3. Rozwiązanie Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 135, 

4. Rozwiązanie Komisji Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 136, 

5. Rozwiązanie Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 

137, 

6. Rozwiązanie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 138, 

7. Powołanie Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 

139, 

8. Powołanie Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 140, 

9. Powołanie Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 141, 

10. Podział środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2016, druk nr 142, 

11. Opinia dla lokalizacji szaletu, druk nr 143, 

12. Opinia w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich w roku 2016, druk 

nr 144, 

13. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 145, 

14. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 146, 

15. Przyjęcie rezygnacji z członkostwa w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 147, 

16. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 148, 

17. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 149, 

18. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XVI. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

 

 



Przewodniczący udzielił głosu przybyłym na sesję gościom. 

Mieszkanki zwróciły się z pytaniem na jakim etapie jest ustawienia słupków pod wiaduktem na 

ul. Zielony Most i zabezpieczanie przejść dla pieszych oraz ogólne zapewnianie bezpieczeństwa 

w rejonie ul. Katowickiej i Zielony Most. Przewodniczący powiedział, że odpowiedź zostanie 

udzielona pisemnie. W dyskusji głos zabrała również Marta Drużkowska. Mieszkanki poruszyły 

także temat przywrócenia jednego kierunku na ul. Zielony Most. W dyskusji nad tę kwestią 

wzięli udział Łukasz Quirini-Popławski i Stanisław Sikora. 

Po zakończeniu dyskusji rozpoczęto procedowanie kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 135) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozwiązania 

Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/132/2015 
w sprawie rozwiązania Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 136) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozwiązania 

Komisji Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan 

Smok. 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/133/2015 
w sprawie rozwiązania Komisji Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 137) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozwiązania 

Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrali: Marta Drużkowska, Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok. 
 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 10 

przeciwko – 2 

wstrzymujących się – 5 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/134/2015 
w sprawie rozwiązania Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 138) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozwiązania 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI 

Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 9 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 7 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/135/2015 
w sprawie rozwiązania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 139A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/136/2015 
w sprawie powołania Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

 

 



Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 140A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

powołania Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VI 

Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrał: Łukasz Quirini-Popławski. 

 

 Wniosek p. Łukasza Krajewskiego o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

„Dopisuje się w par. 4 do składu osobowego komisji następujących członków: Łukasz 

Krajewski i Łukasz Quirini-Popławski”. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie  

j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 4 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/137/2015 
w sprawie powołania Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania 

Przestrzennego Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 141A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

powołania Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/138/2015 
w sprawie powołania Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

   



Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 142) przygotowany przez Zarząd w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2016. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Marta Drużkowska, 

Waldemar Antosiewicz.  
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/139/2015 
w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2016 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 143) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dla 

lokalizacji szaletu. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrał: Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/140/2015 
w sprawie opinii dla lokalizacji szaletu 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 144) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek krakowskich w roku 2016. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Alicja Gackiewicz. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/141/2015 
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich w roku 2016 

 



Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 145) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – komisja nie odbyła się. 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/142/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały (druk nr 146A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

zmiany rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/143/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały (druk nr 147) przygotowany przez Zarząd w sprawie przyjęcia rezygnacji 

z członkostwa w Komisji Zdrowia Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 



 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/144/2015 
w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Zdrowia Spraw Społecznych Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały (druk nr 148) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/145/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały (druk nr 149) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVII/146/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych dla Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 18 

Głos zabrali:  

1. Alicja Gackiewicz: 

 Poinformowała, że Jurajskie Centrum Medyczne zakończyło przeprowadzanie szczepień 

przeciwko grypie dla mieszkańców powyżej 65 roku życia, wszystkie szczepionki 

wykorzystano. W dyskusji głos zabrali: Bogdan Smok, Alicja Gackiewicz, 

2. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że 14.10 br. w Biurze Planowania Przestrzennego UMK o godz. 10.00 

odbędzie się prezentacja miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 



„Bronowice-Wesele, 

 Poinformował, że powyższy plan będzie wyłożony do wglądu od 19.10, natomiast 

publiczna dyskusja nad nim odbędzie się 09.11 o godz. 15.00 w Sali Portretowej UMK. 

Ponadto powiadomił, że do 01.12 będzie można składać uwagi do planu, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 05.11.2015 r. , 

3. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, że są wolne cztery karnety na basen dla dzieci niepełnosprawnych na 

obiekcie AGH, odpłatność 105 zł za 30 wejść, 

 Podziękowała Zarządowi za interwencję w spr. wykonania przejścia dla pieszych przy  

ul. Jadwigi z Łobzowa, 

 Zapytała czy Zarząd wystąpił z pismem do ZIKiT w spr. ul. Rydla bocznej. 

Przewodniczący odpowiedział, że zostanie wysłane jeśli jeszcze się to nie stało, 

 Prośba aby Zarząd wystąpił o zamontowanie automatu KKM przy pętli na ul. Rydla  

w roku 2016, 

 Poinformowała, że kilkakrotnie interweniowała do MPO w sprawie śmieci przy 

„dzwonach” przy pętli na ul. Rydla i jest duża szansa na ich zlikwidowanie, 

4. Waldemar Antosiewicz: 

 Zapytał jak wygląda sprawa słupków przy kapliczce na ul. Filtrowej. Przewodniczący  

w odpowiedzi poinformował, że będzie rozmawiał z firmą przeprowadzająca budowę 

chodnika przy przedmiotowej ulicy i poprosi o odnowienie słupków,  

5. Marta Drużkowska: 

 W nawiązaniu do wcześniejszej informacji o mpzp „Bronowice-Wesele” poinformowała, 

że najprawdopodobniej będzie mogła brać udział w spotkaniach zaplanowanych na 19.10 

09.11 poprosiła natomiast o oddelegowanie przez Zarząd na spotkanie w dniu 14.11 

kogoś innego, 

 W nawiązaniu do wystąpienia mieszkańców z początku sesji powiedziała, że 

wprowadzają oni pozostałych mieszkańców w błąd przy zbieraniu podpisów pod swoimi 

postulatami. Przewodniczący zaapelował do radnych z tego okręgu, aby również zaczęli 

zbierać podpisy pod alternatywnymi postulatami, 

6. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Podziękował p. Alicji Gackiewicz za likwidację barier dla osób niepełnosprawnych na 

ciągu pieszym przy ul. Machaya, 

 Zwrócił się z pytaniem jakie są losy opinii wyrażonych przez mieszkańców w spr. 

organizacji ruchu na ul. Hamernia i Zarudawie. Przewodniczący poinformował, że Zarząd 

nie będzie podejmował żadnych decyzji w tej sprawie natomiast komisja bądź grupa 

radnych może przygotować odpowiedni projekt uchwały w tej kwestii. Wszystkie opinie 

zostaną przesłane do ZIKiT, 

 Zapytał o losy zakupu kamery. Przewodniczący poinformował, że w bieżącym roku nie 

dojdzie do zakupu bo zabrakło środków finansowych,    

7. Marta Drużkowska: 

 Zapytała czy PKP odpisało na pismo z uwagami i pytaniami mieszkańców. 

Przewodniczący powiadomił, że w odpowiedzi PKP poinformowało, że pismo zostało 

przekazane do wykonawcy remontu linii kolejowej, 

8. Łukasz Quirini-Popławski: 



 Zapytał czy odpowiedź, którą otrzymała Dzielnica VI w spr. remontu ul. Pileckiego jest 

reakcją na interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa. Przewodniczący potwierdził, 

 Zapytał z czyjej inicjatywy w Gazecie Bronowickiej pojawiły się artykuły z kandydatami 

do Sejmu RP. Przewodniczący odpowiedział, że każdy ma prawo zwrócić się do dzielnicy 

z prośbą o wydrukowanie artykułu i powyższa publikacja nie była z inicjatywy Zarządu, 

9. Małgorzata Sroczyńska: 

 Zaproponowała, aby na stronie internetowej Dzielnicy VI pojawiły się adresy kontaktowe 

instytucji zajmujących się walką z chorobą alkoholową oraz innych instytucji. Głos 

zabrała także Alicja Gackiewicz, 

 Wyraziła oburzenie za obciążanie Zarządu za niefunkcjonowanie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, uznała również, że osoby, które zrezygnowały z prowadzenia komisji 

powinny wspierać nowych prowadzących. W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-

Popławski, Marta Drużkowska, Bogdan Smok, 

 Poinformowała, że kolejne wydanie Gazety Bronowickiej ukaże się pod koniec 

października br., dlatego artykuły do tego wydania należy przesyłać do 15.10, 

10. Marta Drużkowska: 

 Zapytał kiedy będzie zwołana komisja, która została przez Radę Dzielnic powołana, 

11. Bogdan Smok: 

 W odpowiedzi na pytanie przedmówcy poinformował, że zwołuje Komisję Edukacji, 

Sportu i Rekreacji, Komisję Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego 

w terminie po zakończeniu sesji natomiast termin Komisji ds. Zieleni i Ochrony 

Środowiska zostanie wyznaczony w innym czasie. Przypomniał, że komisje mają 

poprowadzić najstarsi jej członkowie. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XVII sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa. 
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